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Els representants del Consell d'Infants, amb l'alcalde de Castellar, Ignasi Giménez, i
la regidora d'Educació, Antònia Pérez

El Consell d’Infants presenta al Ple de l’Ajuntament les propostes
d’actuació al pati de les escoles

Dijous 27 de maig de 2010
Programes| Curs 2009-2010: Com volem que sigui el pati de la nostra escola?

El Consell d’Infants de Castellar del Vallès, format per 18 alumnes de 5è i 6è de
primària de tots els centres d’educació primària de la vila, va presentar ahir
dimecres, 26 de maig, a la Sala de Plens de Ca l’Alberola, les propostes d’actuació
per millorar els patis de les escoles. D’aquesta manera, els representants d’aquest
òrgan de participació ciutadana, constituït el passat mes de gener, han donat
compliment al primer encàrrec de treball del Consell i que duia per títol “Com
volem que siguin els patis de les nostres escoles?”.

Cada centre ha elaborat les seves propostes després de realitzar diverses activitats i
d’haver rebut també alguns suggeriments a través de les bústies instal·lades a les
escoles i de l’apartat del Consell d’Infants a la pàgina web municipal. El resultat és
una llista d’unes 25 peticions amb alguns elements en comú, com ara l’arranjament
de sorrals, la instal·lació de taules de ping-pong i de xarxes de voleibol o la
instal·lació d’unes tanques més altes per tal que les pilotes no surtin a l’exterior,
entre d’altres.

L’alcalde de Castellar, Ignasi Giménez, que va rebre les propostes elaborades pel
Consell, va comprometre’s a enviar en les properes setmanes una carta als
representants del Consell amb una llista detallada de les propostes que es podran dur
a terme així com del calendari d’execució, una vegada les hagin pogut valorar amb
els serveis tècnics municipals. Giménez va destacar molt positivament les
intervencions fetes pels alumnes, ja que en alguns casos “els propis alumnes
assumeixen part de la responsabilitat per transformar els patis de les escoles”.

Precisament, una de les propostes sorgides del propi Consell i que es podria tirar
endavant el proper mes de juny, és la realització d’un campionat interescolar de
futbol sala que comptaria amb la participació d’equips mixtes, un per a cada curs, i
que tindria lloc als mateixos patis dels centres.  

A la trobada d’ahir, els representants del Consell d’Infants també van fer arribar a
l’alcalde altres propostes i suggeriments rebuts a través de les bústies de cada centre
i que fan referència a la millora del poble. Entre d’altres, destaquen la col·locació
d’una bústia del Consell d’Infants al Mercat Municipal, la millora de l’skate parc, la
instal·lació de jocs infantils per a totes les edats a les places o la reparació d’una
vorera malmesa.

file:///
/34154/descriptiu/-806/


El Consell d’Infants té com a objectiu que aquest sector d’edat pugui expressar les
seves opinions, propostes i idees, per tal que siguin tingudes en compte a l’hora de
prendre decisions que els afecten com a ciutadans i ciutadanes, i contribueixi així a
la millora del municipi. Des de la seva constitució, aquest òrgan s’ha reunit
aproximadament un cop al mes. Després de cada trobada, els seus membres han
participat del programa de Ràdio Castellar 12 per donar a conèixer la seva activitat.

Després de la sessió d’ahir, l’activitat del Consell es reprendrà del curs 2010-2011
amb un nou encàrrec de treball, que es concretarà la propera tardor.
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